

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 018/20-21
2020《香港200》領袖計劃

敬啟者：

《香港200》領袖計劃獲得滙豐銀行贊助，成為《HSBC Future Skills Development Project》的重點課程之一，為具卓越潛質的中學生提供更全面、專業、具有前瞻性的領袖培訓體驗，以迎接未來挑戰及協助他們堅負推動社會發展的任務。是項計劃以嚴謹的甄選及覆核程序進行選拔，而貴子弟成功獲選為2020《香港200》領袖計劃的學員，並須出席各項培訓活動。有關詳情請參閱大會早前發出之電郵，培訓活動內容簡述如下：

日期：	二零二零年十二月至二零二一年十二月
地點：	詳見「培訓時間表」
時間：	詳見「培訓時間表」
活動費用：	港幣\$900
備註：	學生需自行前往活動場地。

請於十二月十四日(星期一)或之前填妥電子通告回條及按大會規定遞交入選同意書、健康申報表及家長同意書等文件，以便統籌辦理。若貴子弟按時出席各項培訓活動，並將相關文件交回本校，本校將津貼全部活動費用。如對上述活動有任何疑問，請致電 2443 9833 與李靜思老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




謹啟
(陳妙霞)

二零二零年十二月十一日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 018/20-21
2020《香港200》領袖計劃

班號：_____

敬覆者：本人為_____班學生_____之家長，已知悉上述活動事宜。本人同意敝子弟參加上述活動及定當督促敝子弟準時出席各項培訓活動。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

家長聯絡電話：_____

學生聯絡電話：_____

二零二零年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 018/20-21
"Hong Kong 200" Leadership Project 2020

11th December 2020

Dear Parents

The "Hong Kong 200" Leadership Project is one of the key programmes of "HSBC Future Skills Development Project". It provides a comprehensive, professional and forward-looking leadership training experience for secondary school students with outstanding potential to meet future challenges, in order to help them to shoulder the task of promoting social development. We are glad that your child has been shortlisted to participate in the project and will take part in a series of training sessions. For details, please refer to the email sent by the organiser. The plan of the project is briefly listed as follows:

Date:	December 2020 to December 2021
Venue:	Refer to the programme schedule
Time:	Refer to the programme schedule
Training Fee:	HK\$900
Remarks:	The student is required to go to the venues on her own.

Please kindly sign the e-reply slip by 14th December 2020 (Monday) and submit all the required documents to the organiser, including the statement of intent, the health declaration form and the parents' consent form. All training fee can be re-funded by our school, if the student completes the programme sessions and provides relevant supporting document. Please feel free to contact Ms. Li Ching Sze on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.